
Protokół Nr XXXIII/09 

z sesji Rady Gminy Stargard  Szczeciński 
odbytej dnia 29 grudnia 2009 r. 

w sali konferencyjnej urzędu gminy nr 201 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 10  00 otworzył obrady XXXIII sesji
Rady Gminy Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył ,że zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło 15 radnych ,
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowiło quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji i uchwał . 
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz , Zastępca Wójta Gminy Jerzy
Makowski , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch oraz Sekretarz Gminy Danuta Żygadło .
Obradom sesji przysłuchiwała się przedstawicielka prasy lokalnej oraz  radca prawny Roman Janił .
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
Protokół Nr XXXII/09 z obrad sesji Rady Gminy z dnia 20 listopada 2009 r. po wyjaśnieniu osoby
protokołującej,  mylnie  zapisanego  głosowania  nad  projektem  Uchwały  Nr  XXXII/254/09  tj.
zapisano „ 1 głosie „ przeciw „ winno być  „ 1 głosie „ wstrzymującym się  „ - protokół został
przyjęty jednogłośnie bez odczytywania . Powstała pomyłka zostanie sprostowana w protokole Nr
XXXII/09 , a została zgłoszona przez radnego Edwarda Lutyńskiego .
Porządek obrad XXXIII  sesji  Rady Gminy według którego obradowała rada przedstawił  się  w
brzmieniu jak niżej : 
1.Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXXII/09   z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w
  dniu  20 listopada   2009 r.  

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński na 
   2010 rok 

   - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej
   - przestawienie stanowiska Wójta Gminy 

4.Podjęcie uchwały  w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Grzędzice
5.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy gminy Stargard 
   Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
   działalność pożytku publicznego w 2010 r.”
6.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
 Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2010r.
7.Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2010
8.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/256/09 Rady Gminy Stargard
   Szczeciński z dnia 20 listopada 2009 r.   
9.Informacja Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego 
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
10.Informacja o wynikach kontroli przestrzegania zasad obrotu  napojami alkoholowymi 
   w roku 2009
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
11.Sprawozdanie Wójta z wykorzystania środków unijnych w 2009 roku 
    Opinia Komisji Rewizyjnej 
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12.Kontrola realizacji inwestycji zakończonych w 2008 roku i trwających w 2009 roku w
     oparciu o  kryteria legalności , celowości,gospodarności , rzetelności i terminowości 
     Informacja z przeprowadzonej kontroli 
13.Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2009 
     Sprawozdanie przedkłada przewodniczący komisji 
14.Ocena udziału radnych w pracach Rady Gminy 
     Informację przedkłada Przewodniczący Rady Gminy 
15.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
16.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie  międzysesyjnym
17.Odpowiedzi na interpelacje radnych
18.Wolne wnioski i zapytania
19.Sprawy różne
20.Ustalenie terminu następnej sesji
21.Zamknięcie obrad  sesji
Ad.1
Jak wyżej . 
Ad.2
Interpelacje nie zostały zgłoszone . 
Ad.3
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/262/09 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński
na 2010 rok .
Przewodniczący rady zapoznał radnych z następującymi dokumentami poprzedzającymi podjęcie
uchwały : 
- uchwałą Nr CXLVII/483/2009 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
  w Szczecinie z dnia 16 grudnia 2009 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie  
  uchwały budżetowej Gminy Stargard Szczeciński na 2010 rok – stanowi załącznik nr 3 do  
  protokołu - ,
- uchwała Nr CXLVII/484/09 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w
  Szczecinie z dnia 16 grudnia 2009 r. w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania 
  deficytu budżetowego Gminy Stargard Szczeciński w 2010 r. oraz o prawidłowości załączonej do 
  projektu budżetu prognozy kwoty długu publicznego – stanowi załącznik nr 4 do protokołu - ,
-opinią Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżety do projektu uchwały w sprawie    
  uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński na 2010 rok – stanowi załącznik nr 5 do   
  protokołu -,
- zarządzenie Nr 209/09 Wójta Gminy Stargard Szczeciński z dnia 29 grudnia 2009 r. wyrażające 
  stanowisko wobec projektu uchwały budżetowej na 2010 rok – stanowi załącznik nr 6 do   
  protokołu- ,  
Radni uwag i pytań do  w/w dokumentów nie zgłosili .
Kolejno przewodniczący rady przedstawił zarządzenie 208/09 Wójta Gminy Stargard Szczeciński z
dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie autopoprawki do projektu uchwały budżetowej Gminy Stargard
Szczeciński na 2010 r.- stanowi załącznik nr 7 do protokołu  .  
Uzasadnienie do autopoprawki przedstawiła skarbnik gminy . 
Radni uwag i pytań do przedstawionej autopoprawki nie zgłosili . 
Radny Edward Lutyński zapytał  Wójta Gminy z czego zostanie spłacony planowany kredyt, który
będzie zaciągnięty na poczet budżetu ?
Wójt Gminy – odpowiedział ,że z dochodów lub z następnych zaciągniętych kredytów.
Wójt  przypomniał  o  pozytywnych  opiniach  RIO  co  do  projektu  uchwały  budżetowej  i  do
możliwości sfinansowania deficytu budżetowego . Powiedział m.in. ,że jest to trudny budżet do
wykonania , ale zapisane zadania przyczynią się do lepszego funkcjonowania gminy .
 Radny  Edward  Lutyński  powiedział  ,że   nie  myśli  o  spłacaniu  kredytu  w   roku  2010  ,ale
przyszłościowo o latach następnych .
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Kolejno Radny Edward Lutyński odczytał pismo zawierające  ocenę radnego  do projektu uchwały
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2010 .
W piśmie m.in. radny wspomniał o zakładanych podwyżkach dla pracownikach w wysokości 15 %,
a  rokiem wyborczym  , o spóźnionym terminie dostarczenia projektu budżetu na rok 2010 radnym ,
o występujących pomyłkach i że projekt budżetu jak to określił radny był pisany „ na kolanie „ , o
środkach unijnych o pomocy socjalnej dla uczniów -stypendiach.
Wójt Gminy – odnosząc się m.in. do sprawy podwyżek , a wyborów zaznaczył, że pracownicy na
wynik wyborów nie mają wpływu , bo większość mieszka poza terenem gminy , a pracownikom
należy się podwyżka , zarabiają zbyt mało, a pracują ciężko, dokładane są zadania .Przeprowadzona
kompleksowa kontrola RIO i  otrzymany  protokół pokontrolny świadczy o tym ,że pracownicy
pracują  dobrze .
Skarbnik  Gminy –  wyjaśniając  m.in.  powiedziała  ,że    błędy czy  pomyłki  dostrzeżone  przez
radnych  były  wyjaśniane  na  posiedzeniach  komisji  ,  projekt   budżetu  sporządzony  został   z
niewielkim opóźnieniem , bo w międzyczasie odbywała się    kompleksowa kontrola RIO , która
wymaga wyjaśnień na bieżąco składanych przez skarbnika i pracowników , a projekt uchwały nie
był sporządzony „ na kolanie „  bo dużo trzeba było poświęcić czasu na jego opracowanie , kolejno
skarbnik  wyjaśniła  sprawę  dotyczącą  przygotowywania  posiłków  w  kuchni  gminnej  i  pomoc
socjalna dla uczniów czyli stypendia .
Wójt Gminy – wyjaśnił dlaczego nastąpiło niewielkie  opóźnienie w przekazaniu projektu budżetu
gminy na rok 2010 i wspomniał o pracy całego zespołu pracowników  nad projektem , jak trudno
było podjąć decyzję z czego należy rezygnować , aby budżet się zamknął .
Radny Roman Klim – odnosząc się do projektu budżetu na rok 2010 m.in. powiedział ,że były
wcześniej narzekania że mało się inwestuje  , a teraz kiedy założono więcej zadań to narzekamy ,że
za dużo .Podsumowując radny stwierdził,że realizacja budżetu będzie dużym sukcesem .   
 Radny Daniel Wilk – odnosząc się do deficytu wymienił  jakie dwie inwestycje najwięcej pochłoną
środków finansowych ,  a o płacach powiedział  ,że są  „  niskie „  mimo zakładanego wzrostu .
Kolejno zwrócił się do radnego , aby podał wnioski , które ograniczą wydatki . 
Przewodniczący Rady Gminy odnosząc się do wcześniejszych wypowiedzi m.in. powiedział ,że po
raz pierwszy zdarzyło  się  opóźnienie w przekazaniu projektu budżetu dla radnych ,  praca nad
projektem była ogromna i zaangażowanych było wielu pracowników z panią skarbnik na czele . W
trakcie  trudno było zdecydować z czego należy zrezygnować i to też było przyczyną opóźnienia .
Komisje pracowały nad projektem budżetu i każda komisja wydała opinię  do projektu uchwały
budżetowej i wtedy na komisjach trzeba było rozmawiać i zgłaszać swoje uwagi . 
Radny Edward Lutyński – kolejno poruszył temat deficytu budżetowego i powiedział, aby dbać o
wpływy pozabudżetowych  środków   i  tutaj  m.in.   wskazał  na  pozyskiwanie  środków  z  Unii
Europejskiej .Radny przypomniał o oddanych inwestycjach w roku bieżącym tj. świetlicy wiejskiej
w Grzędzicach po remoncie  i  nowo wybudowanej  świetlicy w Klępinie  ,  gdzie  nie  udało  się
pozyskać  środków  zewnątrz  ,radny  wspomniał   o  odpowiednich  kwalifikacjach pracowników
zajmujących się pozyskiwaniem środków unijnych .
Radny Edward Lutyński  stwierdził ,iż zgodnie z  poprzedzającą procedurą  uchwalenia budżetu nie
ma możliwości obecnie złożenia wniosków-zmian .
Projekt  uchwały budżetowej  został  złożony przez  Wójta  Gminy jak  powiedział  radny Edward
Lutyński i jako radny  miał prawo wyrazić swoją opinię.
Wójt  Gminy  –  odczytał  pismo  informujące  o  tym  ,  że    gmina  zamierzała  złożyć  wniosek
aplikacyjny dotyczący „Budowa budynku w Klępinie wraz z zagospodarowaniem terenu” i tutaj
wójt przedstawił z jakich względów niezależnych od gminy nie mogła przystąpić do konkursu ,
kolejno wójt odczytał dlaczego złożona dokumentacja aplikacyjna pn. „ Zagospodarowanie terenów
sportowo-rekreacyjnych  nad  jeziorem  Miedwie  w  miejscowościach  Koszewo  i  Wierzchląd  w
Gminie Stargard Szczeciński „- została odrzucona mimo , że gmina napisała protest .  
Radna Elżbieta Kucaj powiedziała ,że  jest jej przykro ponieważ radny Edward  Lutyński obraził
pracowników w gminie , bo z wypowiedzi radnego wynika ,że nikt tu nie pracuje . 



-4- 
Przewodniczący rady kończąc dyskusję  odczytał projekt  uchwały Nr XXXIII/262/09 w sprawie
uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński na 2010 rok .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za” , 1
głosie „ przeciw” i 0 głosów „ wstrzymujących się „ - podjęła uchwałę Nr XXXIII/262/09 , która
stanowi załącznik nr 8 do protokołu . 
Projekt budżetu Gminy Stargard Szczeciński na 2010 rok stanowi załącznik nr 9 do protokołu .
Ad.4
Podjęcie  uchwały  Nr  XXXIII/263/09  w  sprawie  nadania  nazw ulicom  w  miejscowości
Grzędzice 
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały( nie odczytując pełnej treści za zgodą rady ).
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i 1 głosie „ wstrzymującym się „ - podjęła uchwałę Nr XXXIII/263/09 , która stanowi
załącznik nr 10 do protokołu . 
Ad.5
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/264/09 w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy gminy
Stargard  Szczeciński  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego w 2010 r. „
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „0 – podjęła uchwałę Nr XXXIII/264/09 , która stanowi
załącznik nr 11 do protokołu .
Ad.6
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/265/09 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 r.
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIII/265/09 , która stanowi
załącznik nr 12 do protokołu .
Ad.7 
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/266/07 w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2010 .
Przewodniczący rady odczytał w/w  projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania , 15 głosami „za”,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIII/266/09 , która stanowi
załącznik nr 13 do protokołu .
Ad.8
Podjęcie  uchwały  Nr XXXIII/267/09 w sprawie zmiany  Uchwały  Nr XXXIII/267/09 Rady
Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 20 listopada 2009 r. 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIII/267/09 , która stanowi
załącznik nr 14 do protokołu .
Ad.9 
Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  Daniel  Wilk  omówił
informację Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego , a następnie przedstawił opinię komisji w
brzmieniu jak niżej :
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  przyjęła  informację  i  pozytywnie
zaopiniowała podejmowane działania w zakresie mienia gminnego .  
Radny Edward Lutyński – zapytał się Wójta Gminy czy w informacji o mieniu komunalnym ujęte
jest boisko sportowe Orlik w Witkowie .
Skarbnik Gminy odpowiedziała,że środek trwały został ujęty w informacji o mieniu komunalnym
ponieważ został oddany do użytkowania .
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Wójt Gminy odpowiedział ,że wartość budynku  ujęta jest bez gruntu .
Ad.10 
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Elżbieta Kucaj omówiła informację  o
wynikach kontroli  przestrzegania zasad obrotu napojami alkoholowymi w roku 2009 na terenie
gminy Stargard Szczeciński i przedstawiła opinię komisji jak niżej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła  informację o wynikach kontroli przestrzegania
zasad obrotu napojami alkoholowymi w roku 2009 na terenie gminy Stargard Szczeciński .
Komisja  zaproponowała  ,aby  podczas  kontroli  punktów sprzedaży  Gminna  Komisja
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zwróciła szczególną uwagę na spożywanie alkoholu w
obrębie sklepu. 
Radni uwag i pytania do w/w informacji nie zgłosili .
Ad.11
Przewodniczący Komisji   Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji do sprawozdania
Wójta z wykorzystania środków pomocowych w 2009 roku ,  a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna dwoma głosami „za” przyjęła sprawozdanie Wójta Gminy Stargard Szczeciński
z wykorzystania środków pomocowych w 2009 roku .
Odrębne zdanie zgłosił radny Edward Lutyński , gdzie według niego gmina w niewielkim stopniu
korzystała ze środków pomocowych .
Radni uwag i pytań do sprawozdania nie zgłosili .
Ad.12
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił informację z przeprowadzonej w
dniu 07 grudnia 2009 roku przez komisję rewizyjną kontroli .   
Tematem kontroli objęta była realizacja inwestycji zakończonych w 2008 roku i trwających w 2009
roku w oparciu o kryteria legalności , celowości , gospodarności , rzetelności i terminowości . 
Komisja dokonała wyboru trzech zakończonych inwestycji . 
Następnie  według  własnego  uznania  każdy  z  członków  komisji  zapoznał  się  z  dokumentami
wybranej inwestycji .
Wyjaśnień  w  trakcie  kontroli  udzielał  Pan  Marek  Dłużewski  Kierownik  Referatu  Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji .
Komisja po dokonaniu przeglądu dokumentów , przyjęła wniosek w brzmieniu : 
Komisja  Rewizyjna nie wniosła zastrzeżeń  co do dokumentów z którymi zapoznała się  w
trakcie kontroli .   
Bark pytań ze  strony radnych .
Ad.13
Przewodniczący Komisji  Gospodarki Mienia Komunalnego i  Budżetu Daniel Wilk  przedstawił
sprawozdanie z działalności komisji za 2009 rok.
Przewodnicząca  Komisji  Socjalno-Porządkowej  i  Oświaty  Elżbieta  Kucaj  przedstawiła
sprawozdanie z działalności komisji za 2009 rok .
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Bronisław  Jurec  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności
komisji za 2009 rok . 
Radni uwag i pytań do sprawozdań nie zgłosili , tym samym je przyjmując.
Sprawozdania stanowią załącznik do protokołu  od nr 15 do nr 17 .
Ad.14
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski dokonał podsumowania  udziału radnych w
pracach rady w 2009 roku i na końcu stwierdził , że przyjęty plan pracy rady na rok 2009 został w
całości zrealizowany . 
Ad.15
Wójt  Gminy Kazimierz  Szarżanowicz  przedstawił  radzie  informację  nt.  działalności  w okresie
międzysesyjnym , a mianowicie :
 - zarządzeniem Nr 190/09 Wójt Gminy Staragrd Szczeciński z dnia 25.11.2009 r. dokonał zmian
budżetu gminy na 2009 r. oraz ustalono układ wykonawczy  do zmian budżetu gminy poprzez : 
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1.Zwiększenie dochodów  budżetu gminnego o kwotę 283.580,63 zł z tego :
   a) dochody związane z realizacją zadań własnych o kwotę 5.500,00 zł – w dziale 852- Pomoc 
       Społeczna .
   b) dochody związane z realizacją zadań zleconych o kwotę 278.080,63 zł z tego :
        - w dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo o kwotę 273.631,63 zł
       - w dziale 852-Pomoc społeczna o kwotę 4.449,00 zł 
2.Zmniejszenie wydatków budżetu gminy związanych z realizacją zadań zleconych o kwotę 
   2.154,00 zł z tego w dziale 750-Administracja publiczna o kwotę 2.154,00 zł  
3.Zwiększono wydatki budżetu gminy o kwotę  285.734,63 zł z tego : 
   a) wydatki związane z realizacją zadań własnych o kwotę  5.500,00 zł z tego w dziale 852-Pomoc 
        społeczna ,
   b) wydatki związane z realizacją zadań zleconych o kwotę 280.234,63 zł z tego : 
       -w dziale 010 -Rolnictwo i Łowiectwo o kwotę 273.631,63 zł
       -w dziale 750- Administracja Publiczna  o kwotę   2.154,00 zł 
       -w dziale 852 -pomoc Społeczna o kwotę 4.449,00 zł. 
W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji wykonano :

I. WYKONANO:

1. Wykonano przebudowę drogi w Sownie –dz. nr 292,292a, 616/8,
2. Wykonano budowę budynku  usługowego – świetlica wiejska w Klępinie.
3. Wykonano montaż grzejników elektrycznych  w pomieszczeniach świetlicy w Kiczarowie.
4. Zaopatrzenie w opał niektórych obiektów tj. Ośrodek Zdrowia w Sownie, Ośrodek Zdrowia w

Pęzinie, biblioteka w Skalinie, była szkoła w Barzkowicach (lok. m.) oraz świetlica w Pęzinie.
5. Wykonanie przez sanepid usługi w zakresie przeprowadzenia badań środowiska pracy (stężenie

tlenku węgla i natężenie światła) w pomieszczeniach kotłowni C.O.  przy gminnych obiektach
użytkowych.

6. Wykonano zadanie pn. „Wymiana pokrycia dachowego wraz z wymiana obróbek blacharskich
na gminnym budynku mieszkalnym w Warchlinie 9.

7. Wykonano remont zatok autobusowych przy drogach gminnych w Małkocinie i Sułkowie.
8. Wykonano remont podsufitki w budynku świetlicy w Pęzinie
9. Wykonano likwidacje stacji wodociągowej na działce nr geod. 189/3 w Trzebiatowie 
Ponadto:

1. Wydano  zgodę  oraz  decyzję  na  zajęcie  pasów  drogowych  dróg  wewnętrznych i dróg
gminnych,   a   także  na   umieszczenie   urządzeń   infrastruktury   technicznej   w  pasach
drogowych dróg wewnętrznych i dróg gminnych.

2. Wyrażenie zgody na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych:
       - przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 1 szt.,

       -odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 3 szt.,

II. Postępowania przetargowe

1. Prowadzenie  postępowania  o  udzielenie  w  trybie  przetargu  nieograniczonego  zamówienia
publicznego na przebudowę świetlicy w Golinie wraz z zagospodarowaniem terenu, złożono  7
ofert   zaoferowane  ceny:  cena  najniższa  222 894,33  zł  cena  najwyższa  321 144,58  zł.
Postępowanie jest w fazie badania ofert.  

2. Prowadzenie  postępowania  o  udzielenie,  w  trybie  przetargu  nieograniczonego,  zamówienia
publicznego na budowę sieci wodociągowej  z Kiczarowa do Kolonii Kiczarowa. Postępowanie
jest w fazie  ogłoszenia o zamówieniu.  

3. Prowadzenie  postępowania o udzielenie zamówienia w trybie przetargu nieograniczonego za-
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mówienia publicznego na udzielenie kredytu bankowego na pokrycie planowanego deficytu
budżetu Gminy Stargard Szczeciński,  złożono 4 oferty  cena najniższa  380 577,82 zł  cena
najwyższa  397 943,62  z  ł.  Wyłoniono  wykonawcę  cena  wybranej  oferty  380 577,82  zł.
Postępowanie jest w fazie, w której wykonawcy mają prawo do wniesienia protestu 

W Referacie Planowania Przestrzennego 
I. WYKONANO

1.Wydano:
- 41 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,    
- 3 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,       
- 6 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy Stargard Szczeciński,  

-  9  postanowień  w  sprawie  zaopiniowania  zgodności  wstępnego  projektu  podziału
nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,

- 13 wypisów i wyrysów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego,
-  32  zaświadczenia  o  przeznaczeniu  terenów  w  miejscowym  planie  zagospodarowania

przestrzennego  oraz  w  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego gminy Stargard Szczeciński,

2.Sporządzono opracowania pn „Studium układu komunikacyjnego i infrastruktury technicznej 
   dla miejscowości Grzędzice”.

W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa :  

1) W dniu 10.12.2009 r. zawarto umowę notarialną stanowiącą umowę sprzedaży prawa własności
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej numerem działki 57 o pow. 0,21 ha, położonej w
obrębie  Rogowo.  Cena  sprzedaży  ustalona  została  na  kwotę  1 560,00  zł.  Kwota  obejmuje
podatek VAT. Sprzedaż w drodze I przetargu ustnego nieograniczonego. Nabywcy – Władysława
i Adam Makarewicz.

2) Zgodnie z Zarządzeniem Wójta Nr 7/09 z dnia 20 stycznia 2009 r. w sprawie gospodarowania
środkami publicznymi o wartości szacunkowej nieprzekraczającej równowartości kwoty 14 000
euro  w  Urzędzie  Gminy  Stargard  Szczeciński,  przeprowadzono  postępowanie  w  sprawie
udzielenia zamówienia na wykonanie prac:

- geodezyjnych związanych z podziałem nieruchomości w celu wydzielania 11 nieruchomości
przeznaczonych do sprzedaży, zapytanie z dnia 11.12.2009 r.

W dniu 23.12.2009 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza oferta
została złożona przez „Geoexpress” Usługi Geodezyjne Tomasz Kłyszejko, ul. Śląska 9, 73-110
Stargard Szczeciński, – cena 4 758,00 zł.

- oszacowania wartości nieruchomości,  zapytanie z dnia 04.12.2009 r.,  zakres zapytania – 2
nieruchomości. 

W dniu 14.12.2009 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza oferta
została złożona przez Andrzejewscy Nieruchomości Anna i Jerzy Andrzejewscy z/s. Stargard
Szczeciński, ul. Piłsudskiego 13/5,–cena 732,00 zł. Umowa została zawarta w dniu 21.12.2009 r.

3) W dniu 1 grudnia 2009 r. przeprowadzono rokowania na sprzedaż nieruchomości oznaczonej
numerem działki  305/2 o pow.  0,1693 ha,  obręb Sowno.  Rokowania zakończone wynikiem
negatywnym. Do rokowań  nie przystąpił  żaden oferent. Cena minimalna została ustalona na
kwotę 75 000 zł.

4) W dniu 1 grudnia 2009 r. przeprowadzono rokowania na sprzedaż nieruchomości oznaczonej
numerem  działki  90  o  pow.  0,22  ha,  obręb  Sowno.  Rokowania  zakończone  wynikiem
negatywnym. Do rokowań nie przystąpił żaden oferent. Cena minimalna została ustalona na
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 kwotę 75 000 zł.

5) Wydano  decyzję  w  sprawie  ustalenia  opłaty  z  tytułu  wzrostu  wartości  nieruchomości
oznaczonej  numerem działki  344, obręb Klępino na skutek zmiany planu zagospodarowania
przestrzennego. Wysokość opłaty: 1 419,60 zł – Aniela Panasiuk.

6) Wydano  dziesięć  decyzji  ustalających  opłatę  adiacencką  z  tytułu  wzrostu  wartości
nieruchomości w związku z jej podziałem, dla:
Pani  Wandy Wilk  na kwotę  2  996,00 zł;  podział  działki  oznaczonej  nr 284 o pow.  0,42 ha
położonej w obrębie Grzędzice,
Państwa Wioletty i Piotra Chojnackich na kwotę 229,50 zł; podział działki oznaczonej nr 754/7 o
pow. 0,3312 ha położonej w obrębie Żarowo,
Państwa Wioletty i Piotra Chojnackich na kwotę 76,00 zł; podział działki oznaczonej nr 352/4 o
pow. 0,4612 ha położonej w obrębie Żarowo,
Pani Wandy Wilk na kwotę 2 098,20zł; podział działki oznaczonej nr 31/12 o pow. 0,6151 ha
położonej w obrębie Kiczarowo,
Pani Wandy Wilk na kwotę 1 746,00 zł; podział działki oznaczonej nr 31/13 o pow. 0,4042 ha
położonej w obrębie Kiczarowo,
Pani Wandy Wilk na kwotę 1 910,70 zł; podział działki oznaczonej nr 31/14 o pow. 0,4422 ha
położonej w obrębie Kiczarowo,
Pani Wandy Wilk na kwotę 1 642,20 zł; podział działki oznaczonej nr 31/24 o pow. 0,5006 ha
położonej w obrębie Kiczarowo,
Pana Wiesława Szubielskiego na kwotę 3 797,40 zł; podział działki oznaczonej nr 306/1 o pow.
0,8266 ha położonej w obrębie Grzędzice,
Pana Wiesława Szubielskiego na kwotę 3 541,50 zł; podział działki oznaczonej nr 306/3 o pow.
0,7767 ha położonej w obrębie Grzędzice,
Pana Wiesława Szubielskiego na kwotę 3 232,50 zł; podział działki oznaczonej nr 306/4 o pow.
0,7143 ha położonej w obrębie Grzędzice.

7) Wydano 22 zezwolenia na usunięcie drzew.

8) Zawarto aneks nr 3 do umowy GNR. 72243 – 7/04 z dnia 23.11.2004 r.,  dzierżawy działki
stanowiącej własność Gminy oznaczonej numerem 172/4 o powierzchni 1,8600 ha, położonej w
obrębie Małkocin na okres od 01.11.2004 r. do 31.10.2010 r. czynsz roczny w wysokości 365,00
zł, dzierżawca Zdzisław Michałek.

9) Wystawiono 14 zaświadczeń o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych, położonych na
terenie  gminy  w  obrębach:  Barzkowice,  Pęzino,  Skalin,   Strachocin,  Trzebiatów,  Tychowo,
Warchlino, Witkowo i Żarowo.

10) Zgodnie z art.  7 ust. 1 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r.  o kształtowaniu ustroju rolnego
poświadczono 15  oświadczeń  o  powierzchni  użytków rolnych,  15  oświadczeń  o  osobistym
prowadzeniu gospodarstwa rolnego oraz 9 oświadczeń o posiadaniu praktycznych kwalifikacji
rolniczych.

11) Wydano decyzje zatwierdzające projekt podziału:

działki nr 5/8 położonej w obrębie Tychowo,

działki nr 86/1, położonej w obrębie Grabowo

12) Wypłacono producentom rolnym zwrot podatku akcyzowego za drugie półrocze 2009 r.

Wójt brał udział w spotkaniach , uroczystościach takich jak : 

20.11.2009 r.   - Koło Gospodyń Wiejskich Grzędzice – degustacja ciasta 

25.11.2009 r  .-  Świetlica Wiejska Lubowo – Wróżby Andrzejkowe 

1.12.2009 r.    - Warszawa Komisja Majątkowa, przejęcie gruntów przez parafię
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                       w Barzkowicach 

3.12.2009 r.  -PEFRON podpisanie umowy na dofinansowanie dzieci niepełnosprawnych „ Uczeń 

                      na wsi „ ,

6.12.2009 r.   - Otwarcie placu zabaw w Grzędzicach 

9.12.2009 r.  - Jubileusz Wodociągi Zachodniopomorskie 30 Lecie – Urząd Marszałkowski 

11.12.2009 r.- Otwarcie świetlicy Klępino 

14-15.12.2009 r. - Kołobrzeg – konferencja WFOŚiGW Nt. „ Realizacja Projektów 

                              Proekologicznych w Aspekcie Finansów POI i Ś „ 

16.12.2009 r.    - Kliniska -Posiedzenie Rady Naukowo-Społecznej „ Leśny Kompleks Promocyjny 

                          „ Puszcze Szczecińskie „ 

Od 17 do 22 grudnia 2009 r. odbywały się na terenie gminy „Jasełka”, w których uczestniczyli
wójtowie .   

Skarbnik Gminy – poinformowała o przetargu na wybór banku do obsługi budżetu gminy.

Radni uwag i pytań do przedstawionej informacji nie zgłosili .
Ad.16
Przewodniczący  rady poinformował  ,że uczestniczył  w  pracach  z  przygotowaniem obrad  sesji
budżetowej  .  Ponadto  z  ważniejszych  wydarzeń,  to  brał  udział  wraz  z  wójtem   w  otwarciu
obwodnicy , był na uroczystym otwarciu po remoncie świetlicy wiejskiej w Strzyżnie , w otwarciu
świetlicy wiejskiej w Klępinie nie uczestniczył , bo posiadał informację o złej dacie otwarcia. 
Ad.17
Interpelacje nie zostały zgłoszone . 
Ad.18 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski poinformował , że przygotował  odpowiedź na pismo złożone na
poprzedniej  sesji  przez  radnego  Edwarda  Lutyńskiego  i  po  zakończeniu  obrad  sesji  wręczy
radnemu.
Radny Edward Lutyński – skierował zapytanie do wójta ,że na poprzedniej sesji była podejmowana
uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody    na  zawarcie  porozumienia  w  sprawie  udziału  w
przedsięwzięciu  pod  nazwą  „  Ochrona  wód  jeziora  Miedwie  poprzez  budowę  kanalizacji  i
przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze aglomeracji Stargard Szczeciński” i czy wymieniane
kwoty są  to kwoty brutto czy netto .Na stronie Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska
jako beneficjent jest  MPGK – kwota inwestycji 94 mln zł , a według wyliczeń radnego to kwota
74 mln zł.
Skarbnik Gminy – wyjaśniła , że w naszym budżecie zadanie ujęte jest  w kwocie brutto  tj. razem z
podatkiem VAT .  Natomiast  we  wniosku   powinno  być  w  kwocie  netto  i  brutto  jako  całość
inwestycji . Ponieważ gmina nie może odzyskać podatku VAT złożyła oświadczenie jako załącznik
do wniosku  o  niemożliwości  odliczenia  tego  podatku   .Złożenie   takiego   oświadczenia  było
wymagane przy składaniu wniosku stąd należy zakładać ,że w przypadku gmin VAT będzie kosztem
kwalifikowalnym.W  harmonogramie  dołączonym  do  wniosku   ,  kwota  inwestycji  jest  kwotą
brutto . 
Ad.19
Wójt Gminy – poinformował  ,że tylko członkowie komisji  rewizyjnej nie byli informowaniu o
treści pisma otrzymanego z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji w sprawie wniosku
Rady Gminy Stargard Szczeciński dotyczącego zmian w urzędowym nazewnictwie miejscowości
na terenie gminy i tutaj wójt odczytał pismo i zaznaczył ,że mieszkańcy Warchlina będą chcieli ,
aby złożyć wniosek ponownie . 
Kolejno wójt  poinformował ,że Prezes Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Szczecinie przysłał
wnioski pokontrolne do przeprowadzonej w okresie 10 września 2009 r. do 27 listopada 2009 r.
kontroli kompleksowej gospodarki finansowej gminy za lata 2005-2008 .
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Wyżej  wymienione  pisma  również  wpłynęły  do  Przewodniczącego  Rady  Gminy  Jerzego
Wojciechowskiego .    
Przewodniczący  rady  poinformował  o  piśmie  Pani  Romualdy  Banach  właścicielki  Punktu
Handlowego  w  Poczerninie   na  protokół  z  przeprowadzonej  kontroli  przez  Gminną  Komisję
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  w sprawie sprzedaży alkoholu . 
Przewodniczący rady powiedział  ,  że pismem z dnia 16 grudnia 2009 r. poinformował  Panią
Romualdę  Banach  ,  że  odwołanie  zostanie  rozpatrzone  przez  Wójta  Gminy  i  o  wyniku
postępowanie zostanie powiadomiona odrębnym pismem. 
Radny  Edward  Lutyński  wyraził  swoje  uwagi  pod  adresem  Przewodniczącego  Rady  Gminy
dotyczące m.in. prowadzenia obrad sesji , spraw dotyczących sołtysów - nie udzielania im głosu . 
Kolejno radny Edward Lutyński zapytał się Wójta Gminy, czy w związku z prowadzoną inwestycją
w Małkocinie prowadzone są  z urzędu prace w poszukiwaniu środków unijnych.
Wójt Gminy wyjaśnił  ,że w tej sprawie odpowiadał radnemu na komisji ,że wystąpi z wnioskiem
wszędzie, gdzie tylko będzie to możliwe .    
Przewodniczący rady powiedział,że zawsze uważał (jest już radnym 5 kadencję rady ),że sesje rady
gminy to nie m.in.   „pole do bitew” , a istotnym elementem było zawsze i jest współdziałanie z
sołtysami i kończąc powiedział ,że jeżeli kiedyś kogokolwiek obraził to przeprasza .
Ad.20 
Przewodniczący Rady Gminy podał termin zwołania następnej sesji , terminy posiedzeń komisji
wraz z tematami wynikającymi z planu pracy rady , a mianowicie : 
-XXXIV sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się w dniu 29 stycznia 2010 r. o godz. 
 1000  
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 25 stycznia 2010 r. godz. 800 z tematem : 
  1.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz utrzymaniu  
     gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w 2009 r. - opinia komisji na sesję ,
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 26 stycznia 2010 r. godz. 10 00 z tematem : 
  1.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2009 . Analiza remontów oraz 
     doposażania szkól gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2009 - 
     opinia komisji na sesję ,
- komisja rewizyjna dnia 27 stycznia 2010 roku godz.  800    z tematem : 
  1.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za rok 2009 – opinia komisji na sesję . 
Ad.21
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  Jerzy  Wojciechowski
podziękował  wszystkim za udział  i  o godz.  1200    zamknął  obrady XXXIII  sesji  Rady Gminy
Stargard Szczeciński .

Protokołowała :                                                                                      Przewodniczył :
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2009.12.29                                                                                    Data podpisania: …....................
 


